
 

 

 
 

Referat fra 69. bestyrelsesmøde i GF INDKILDEN 

Mødeleder: Flemming Kristensen, Referent: Peder Søndergaard 

Dato: Onsdag, den 28. februar 2024 kl. 19.30 hos Peder Søndergaard i nr. 64. 

 

Indbudte: Flemming Kristensen, Peder Søndergaard, Lars Ørsnes, Louise Holm, Mille Nymark Straszek, Henrik 
Daugaard Laursen, Lars Wamberg og Morten Otte 

Afbud: Louise Holm 

Punkt Emne Ansvarlig 

0.  Bestyrelsesmøde 

Næste bestyrelsesmøde:  

Dato: 

Onsdag, den 17/04 2024 hos Henrik Daugaard Laursen, Indkilde Alle 80.  

Varighed: 19.30 - ca. 22.00. 

 

 
 

Alle 

1.  Diverse v/formanden/næstformanden. 

Til salg/solgt: 

Indkilde Alle 28 og 86 er solgt siden sidste bestyrelsesmøde. 

Indkilde Alle 26, 48, 90 og 100 er til salg. 

 

Generalforsamling vedr. 2023: 
 

Forplejningsponsor:   
 

Følgende bestyrelsesmedlemmer er på valg:  
 
i. Flemming Kristensen  (modtaget genvalg) 
ii. Peder Søndergaard  (modtaget genvalg) 
iii. Lars Ørsnes Christensen  (modtaget genvalg) 
iv. Mille Nymark Straszek (modtaget genvalg) 
v. Louise Holm  (modtager ikke genvalg)  

 
Følgende bestyrelsessuppleanter er på valg:  
 

i. Henrik Daugaard Laursen (modtaget genvalg) 
ii. ???????????  
 
Bestyrelsen har en kandidat som bestyrelsesmedlem. 
Bestyrelsen prøver at finde kandidater til 
bestyrelsessuppleanter. 
 

 
 
 
 

 
 
 
Alle 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 



 

 

 
 
Der kan naturligvis også stilles kandidater på selve 
generalforsamlingen. 

 
Valg af revisor samt suppleant for samme  

 
a. Følgende er på valg  
 

i. Morten Otte (revisor) (modtaget genvalg) 
ii. Lars Wamberg (revisorsuppleant)  (modtaget genvalg) 
 

Ansøgning og bygningsændring. 
 
Mette og Allan Ramsgaard søger om tilladelse til at lukke carporten i nr. 86. 
 
Tilladelsen er givet og det meddeles Mette & Allan. 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
Peder 

2.  Aktiviteter 
 

Nytårskomsammen. 
 

Søndag 31. december kl. 10-11 ønskede vi hinanden Godt Nytår hos 
Dagmar og Peder i nr. 64. 
 
Fin tilslutning og et godt arrangement. Det gentages igen i år, og 

bestyrelsen modtager meget gerne oplysning om hvem der vil påtage 
sig værtsrollen i år. 

 
Fastelavn 11/02 2024. 
 

Planlægning og udførelse. 
 

Indbydelse udvides eventuelt til at indeholde en større del af 

deltagerinvolvering. 

 

Fint arrangement, men ualmindeligt koldt. 🥶 
20 voksne og 13 børn deltog. 

 

 
 

Flemming 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Mille 

3.  Økonomi 

Status: 

Budget-regnskabs opfølgning. 

Gav ikke anledning til bemærkninger. 

På den kommende generalforsamling vil bestyrelsen komme med forslag til 
kontingentstigning. Baggrunden herfor er at flere af GF’s kontrakter har indbygget 
indexregulering, den generelle inflation og forhøjede gebyrer. 

 

 
 
 
Lars Ø. 
 
 

 

Peder 
 
 
 



 

 

 
Forslag. 
 
Oprydning i kontogebyr og gebyr for print af udskrift fra vores konto.  
Samlet hensætte af et beløb til ”vej” fremfor at have en særskilt konto?  
 
Lars Ø. følger op og samtidig tjekkes der op på indbetaling af 

annoncepenge fra ejendomsmægler Brian Harbo. 
 

 
Louise 
 
 
 
Lars Ø. / 
Flemming 

 

4.  Park og event 

Kærholtstien projekt 

 

Vi forsøger endnu en gang at invitere Thomas Lam til åstedsforretning til 
foråret. 

Kloak ved Duelco-husene. 

Status på undersøgelsen vedr. regnvandsbrøndene der ikke kunne følge med den 

store mængde regn i oktober.  

Forundersøgelse og nødvendig reparation i forsinkelsesbrønd udført i november. 

Totaltilbud på udført forundersøgelse, reparation plus udskiftning af bioblokke 

til langtidsholdbar løsning i form af et forsinkelsesbassin modtaget fra S.P. 

Jensen. 49.211,00 kr.. Heraf forundersøgelse og rep. 7.781 kr.. 

Tilbud fra S.P. Jensen accepteret og arbejdet påbegyndes snarest. 

Aktivitesgruppe til sommerfest. 

Oprettelse af en aktivitesgruppe til sommerfesten der bl.a. skal tage sig af 

fællesaktiviteter for børn og voksne i løbet af dagen. 

Bestilling af Hoppeborg 

Bestilling af mad 

Løses efter generalforsamlingen. 

 

 
 

Flemming 
 

 
 
 
 
 
Peder 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
? 
 
 
 
 

Peder 
 

? 
 

 
Festtelt (opbevaring). 

 

Jyske Bank er flyttet fra Vejgaard.  

 

Teltet er den 29/12 2023 flyttet til Jyske Banks nye lokaler på Göteborgvej i 

Aalborg. 

 

 

 

 

 
Lars Ø 



 

 

 
 

5.   
Eventuelt 
 

Vendia Huset Status. 
 
Vi har taget kontakt for en drøftelse af fordeling af omkostninger til vintervedligeholdelse, 
kloak, vej og belysning. 
 
Vendia Huset har ikke vendt tilbage på vores henvendelse om deres bidrag. 
 
Vi har forsøgt at videregive sagen til DEAS men de er ikke interesseret, men har dog 
henvendt sig til Vendia Huset, dog også uden nogen virkning. 
 
Hvis ikke Vendia Huset reagerer fremadrettet kan det blive nødvendigt med at bruge en 
advokat eller rette henvendelse til Aalborg kommune for at få en fordelingsnøgle på 
udgifterne. 
 
DEAS afviser at kunne hjælpe yderligere (er ikke en del af administrationsaftalen). 
 
Dokumentation til beslutningsgrundlag for bestyrelsens videre tiltag fremsendt 
12/02 2024 til hele bestyrelsen. 
 
Bestyrelse har besluttet at søge hjælp eksempelvis hos en advokat med forstand på 
omkostningsfordeling ved ”privat fællesvej”. 
Der laves et fakta blad til dette formål. 

  

 
 
Flemming 
/Peder 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
Peder 
 

 

Aktiviteter/kommende aktiviteter 
 

Oprensning af kloakker. Skal ske hvert andet år. Næste gang i 2025 

Fastelavn næste år. Ultimo året. 

Løbende opmærksomhed med ny bebyggelse mod vest. Ny bebyggelse 
mod vest. 

Mini arbejdsdag i oktober: Der tilbydes 2 datoer hvor den dag med 
flest tilmeldte bliver arrangementsdagen. 

September 2024 

 


